
Van: Joost Wiezer [mailto:jwiezer.weert@gmail.com]  
Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 12:28 
Aan: Griffie 
Onderwerp: Commissievragen RE 20 januari, AP 10 
 
Goedemiddag Griffie,  
Kunnen jullie deze vragen in GO zetten en doorzetten naar verantwoordelijk 
portefeuillehouder ? 
 
Vragen AgendaPunt 10 Energiefonds; 
 
1. We begrijpen uit de stukken dat de zonnepanelen op het dak van Nering Bögel reeds 
gerealiseerd zijn. 
In de door u aangehaalde motie I.M 11 van 15 juni 2017 heeft de raad zich uitgesproken dat 
het niet de bedoeling is dat de gemeente voor bank gaat spelen maar met (goedkopere) 
leningen initiatieven mogelijk kan maken. 
Is in deze situatie nu toch sprake van achteraf financieren van een reeds gerealiseerd initiatief 
? 
 
2. In genoemde motie I.M 11 wordt gesproken over het mogelijk maken van (goedkope) 
leningen aan huishoudens tot een sociaal minimum van 130%. 
Wat wordt beoogd met de € 150,- vaste jaarlijkse vergoeding voor elke contractant, benoemd 
in punt 5.4 en 5.5 van het raadsvoorstel ? 
Het raadsvoorstel is hier niet duidelijk over of dat een schenking is, of een lening. 
 
Alvast bedankt voor de beantwoording,  
Joost Wiezer 
Weerter VVD 
 


